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ZAPISNIK
24. redne seje Obdinskega sveta Obdine Rade - Fram,

ki je bila v petek, 27. 5. 2022 ob 18.00 uri,
v prostorih Bele dvorane gradu Rade.

1. Otvoritev seie in ugotovitey sklepEnostl

Seja se priine ob 18.00 uri. Prisotnih je 1 1 obdinskih svetnic in svetnikov (od 5. todke dnevnega
reda 12, od 12. to6ke dnevnega reda 11), zaradi cesarje bila podana ugotovitev o sklepdnosti.

PRISOTNI CLAruI Iru CtAruICE OBCINSKEGA SVETA:

Republika Slovenija
OBCINA RACE - FRAM

Grajski trg 14,2327 Ratr-

Milojka DREO, Vitomir BAUMAN, Alojzija JARC, Zdravko JELSEK, lvan KOVACIC, Simona
MURKO, Dusan PURGER, Ema CEBE (od 5. toeke dnevnega reda), Slavomir LESNIK, Alojz
STERNAD (do 12. toeke dnevnega reda), Sebastijan SORSAK, mag. Romana FISER.

ODSOTNI:
Miran PREDIKAKA - opraviEe
opravideno, Dragica LESNIK.

no, Rosvita ROBAR - opravi6eno, Alenka RIZNER SletLA -

OSTALI PRISOTNI:
Branko LEDINEK - Zupan, mag. Tanja VINDIS FURMAN - direKorica OU Obeine Ra6e -
Fram, Suzana PUNGARTNIK, Dragica DREVENSEK, Tamara REPNIK - OU Obdine Ra6e -
Fram, Bostjan Lipej - predstavnik Policijske postaje Rade (pri 6. todki), Nina Mikl -
predstavnica Skupne obdinske uprave Maribor (pri 7. to6ki).

2. Potrditev zapisnika 23. redne seie Obdinskega sveta

Gradivo k tej todki so 6lani obdinskega sveta prejeli s sklicem seje.

Raz I ni nih6e ZU n Branko Ledinek dal na lasov e nasled i skle

Glasovanje:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 11
ZA: 11 PROTI: 0

SKLEP 5t 218:
Obiinski svet Obaine RaEe - Fram potrdi zapisnik 23. redne seje Ob6inskega sveta
Obtine Raie - Fram.

Sklep 5t. 218 je SpIejgL
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3. Spreiem dnevnega reda

Gradivo k tej todki so 6lani obdinskega sveta preieli s sklicem seje.
Zupan Branko Ledinek je predlagal spremembo dnevnega reda z dodatno todko Obravnava in
sprejem predloga za imenovanje predstavnika ustanoviteljic v svet javnega zavoda Javni
lekarniski zavod Mariborske lekame Maribor. Gradivo za predmetno todko dnevnega reda so
6lani obdinskega sveta prejeli na seji, kot tudi gradivo Dopolnitev predloga rebalansa
proraeuna Obcine Rade - Fram (k 8. to6ki).
Novo predlagana toika bi se uvrstila neposredno pred zadnio todko Razno, torej na 15. mesto,
toika Razno bi posledidno postala to6ka 16.

DNEVNI RED:

1 . Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti
2. Polrdrlev zagisnika 23. redne seje OS
3. Sprejem dnevnega reda
4. Realizacije sklepov in informacije iupana
5. Vpra5anja in pobude svetnikov
6. Podaja informacije o trendih vamostnih pojavov na obmodju ob6ine RaEe - Fram za leto

2021
7. Seznanitev s Porocilom o delu Skupne obdinske uprave Maribor za obdino Rade - Fram

za lelo 2021
8. Obravnava in sprejem Odloka o rebalansu prora6una ob6ine Rade - Fram za lelo 2022
9. Obravnava in sprejem Odloka o plakatiranju in reklamiranju na obmoeju obdine Rade -

Fram
10. Obravnava in sprejem Sklepa o naEinu in pogojih plakatiranja v 6asu volilne in

referendumske kampanje na obmodju ob6ine Ra6e - Fram
11. Obravnava in sprejem Odloka o ob6inskem podrobnem prostorskem naertu za

stanovanjsko gradnjo v Framu (SZ del obmo6ja EUP F-12), usklajen predlog
12. Obravnava in sprejem Pravilnika o uporabi vozila za prevoz starej5ih v obdini Ra6e - Fram

- prva obravnava
13. Obravnava in sprejem Sklepa o imenovanju obcinske volilne komisije Obdine RaEe - Fram
14. Obravnava in sprejem Sklepa o podelitvi priznanj v lelu 2022
15. Obravnava in sprejem predloga za imenovanje predstavnika ustanoviteljic v svet javnega

zavoda Javni lekami5ki zavod Mariborske lekame Maribor
'16. Razno

ni nihde n Branko Ledinek dal na lasovan e nasled i skle

Glasovanje:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 11
ZA'. 11 PROTI: 0

Sklep 5t 219 je soreiet.

R
SKLEP 5T 219:
Obdinski svet ObEine RaEe - Fram spreime predlagani dopolnjeni dnevni red 24. redne

obii sveta.
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4. Realizacije sklepov in informacue :upana

2upan Branko Ledinke je podal naslednje informacije:
s Cestnim podjetje Ptuj, kot najugodnejsim ponudnikom, je bila podpisana pogodba za
obnovo 6. odsekov ob6inskih cest,
23. in24. 5.2022 je polekal tehnicni pregbd e N Rade, pridakovano je pozitivno mnenje
in za6etek poskusnega obratovanja od 1.6. 2022 do 1. 6. 2023,
potekajo usklajevanja glede podraiitve projeKa CN Raee, pri6akovana je najvee 100/6

podra2itev (razpis-2019, za6etek del- januar 2021, zakljueek - junij 2022, poskusna
doba - junij 2023),
26.5.2022 je potekal zadnji usklajevalni sestanek soglasodajalcev v projeKu Kroii5de
Greif - Fram, katerega prevzema Direkcija RS za infrastrukturo, predvidena je
izgradnja v letu 2023,
izbran je bil izvajalec za izdelavo projeKne dokumentacije za brv preko avtoceste,
izgradnja je predvidena v letu 2023,
te6e nov krog razgovorov z lastniki objektov, ki bi se rusili v primeru izgradnje podvoza
Ra6e,
potekal je sestanek z lastniki zemljiSd pri industrijski coni pri Petrolu, zaradi uskladitve
interesov lastnikov pri pripravi OPPN-ja,
12. 5. 2022 je potekala otvoritev udnega Eebelnjaka pri gradu RaEe,
2'1. 5.2022 je potekala otvoritev nogometnega igri66a z umetno travo pri igriS6i NK
Fram,
za nami so volitve, ki so prinesle novo koalicijo in novega predsednika vlade,
pri6akujemo lahko spremembe.

5. Vpra5anje in pobude svetnikov

lvan Kovaeie je svetnike seznanil z tehnicnim pregledom CN Raee (Direkcija RS za vode,
Direkcija RS za infrastrukturo, Telekom Slovenije d.d., Ekosistem d.o.o), ki je potekal 23. in
24. 5. 2022. Tehnidni pregled je bil uspeSen, v kratkem je pridakovano poskusno obratovanje
v celotni fazi, tudi s terciamim cisdenjem. V 6asu poskusnega obratovanja bo zakljucena tudi
zamenjava transformatorjev za zagotovitev zadostne elektricne modi.
lvan Kovadid je opozoril na veliko kolidino odpadnih gum v ZC Ra6e.
Zupan Branko Ledinek je dodal, da je odzivnost podjetja Elekro Maribor d.d. velik probtem kar
podalj Suje re al iz ac|o projektov.

Milojka Dreo se je pozanimala ali je potrebno pri odlaganju odpadkov na ZC Rade, predloziti
polornico Komunale Slovenska Bistrica za odvoz odpadkov.
Zupan Branko Ledinek je odgovoril, da poloZnica sluZi kot dokazilo vktjulenosti v sr.stem
odvoza odpadkov in jo je potrebno predloiiti ob odlaganju v ZC RaCe.

Sebastijan Sor3ak je predlagal uporabo prostorov pri novi CN Rade za potrebe Re2ijskega
obrata Obdine RaCe - Fram. Udelezil se je obdnega zbora DU Rade, kjer so podali pobudo za
moznost izposoje ienskih elektridnih koles in ne zgolj moskih. Zbrane je seznanil z obiskom
PGD Rade v Deruenti, katerije PGD Rade doniralo nekaj gasilske opreme.
Zupan Branko Ledinek je povedat, da si tahko kajani Ze sedaj izposojajo tako moska kot tudi
ienska eleki6na kolesa.

Vitomir Bauman se je pozanimal kako se odvijajo postopki v zvezi z dovozno potjo pri OS
Rade. Zanimalo ga je tudi kako je poskrbljeno za vamost v podjetju Albaugh d.d., glede na
poiar, ki se.ie pred kratkim zgodil v kemidni tovami v Kocevju.
Zupan Branko Ledinek je odgovoit, da pri spremembi reiima oziroma ureditvi ceste pi OS
RaAe, pihaja do neodobravanja tamkajsnjih stanovalcev. Glede skrbi za vamost v podjetju
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Albaugh d.d. je povedal, da imajo v podjetju redne preglede nadzomih inlpekcii, zadnio so
imeli 24. 5. 2022, obveiteni smo bili tudi glede vamosti ob poraru s strani podietia Petrol
d.o.o..
Zdrako Jelsek se je navezal na temo ureditev prometa pri OS Rade in dodal, da se mu zdi
idealna reiitev vzpostavitev enosmemega prometa od Bara Kmetid proti soli, z umestitvijo
parkiriS6 po liniji.

Emo Cebe je zanimalo kdo so najemniki obcinskih stanovanj in kakino visino najemnine
pladujejo. Ponovno je opozorila na neurejene bankine ob drZavni cesti.
Zupan Branko Ledinek je odgovoil, da se obiinska stanovania daie v naiem na podlagi
bekovanja, na podlagi katerega se doladi tudi vi5ina najemnine. V zvezi s potrebo po ureditui
bankin ob driavni cesti s bile pistojne sluibe pisno seznaniene, a do zdaj 5e niso reagirale.

Slavomir LeSnik je predlagal, da bi obdanom posredovali dopis v zvezi s prepovedjo kurjenja,
zaradi Sirjenja neprijetnih vonjav v okolico. Zanimalo ga je tudi kako napreduje mo2nost
postavitve trgovine pri novem naselju v Morju.
Zupan Branko Ledinek je odgovoil, da bo na temo glede kurienia vei informacii podala
predstavnica SOU.
Za izgradnjo trgovine je bil en interesent, ki bi Zelel v spodnjih prostorih umestiti trgovino, v
zgomjem nadstropju pa stanovanja, kar bi bilo za to obmoCje nepimemo, tako, da ie prostor
5e naprej predviden za gradnjo trgovine.

6. Podaja infomaciie o trendih varnostnih pojavov na ob,rnodju obtine RaEe -
Fram za leto 2021

Gradivo k todki je pripravila Policijska postaja Rade, 6lani ob6inskega sveta so ga prejeli s
sklicem seje. ObrazloZilev je podal Boitjan Lipej, pomodnik na6elnika Policijske postaje
Ra6e.

Po obrazloZitvi gradiva se je Bo5tjan Lipej navezan 5e na vpra5anje Eme Cebe, glede urejanja
bankin ob driavnih cestah in povedal, da policijska postaja RaCe, poSlje pisno pobudo direkciji
RS za ceste za poFavilo obcestnih bankin.
Zupan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazlozitev ter pozval k razpravi.

Razpravljal ni nihde, Zupan Branko Ledinek je podal naslednjo ugotovitev:
Obiinski svet Obiine Rade - Fram se je seznanil z informacijo o trendih varnostnih
pojavov na obmoEju obdine RaCe - Fram v letu 2021.

7. Seznanitev s Poroiilom o delu Skupne obdinske uprave aribor za obdino
Rade - Fram za leto 2021

Gradivo k to6ki je pripravila Skupna obcinska uprava Maribor, 6lani ob€inskega sveta so ga
prejeli s sklicem seje. Obrazlo:itev je podala Nina Mikl, predstavnica Skupne obdinske uprave
Maribor.

Po obrazlo2itvi gradiva se je tudi Nina Mikl navezala na vpraSanje Eme Cebe, glede urejanja
bankin ob driavnih cestah in povedala, da bo Skupna ob6inska uprava Maribor, vloiila prijavo
na driavno in3pekcijo za ceste za sanacijo bankin na drZavni cesti Ra6e - Podova - Gorica.
Zupan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazlo2itev ter pozval k razpravi.

Sebastijan Soniak se je pozanimal ali obstaja odlok o prepovedi dela (zaradi hrupa) v nedeljo
in med prazniki.
Nina Mikl, predstavnica Skupne obiinske uprave Maibor je odgovorila, da obremenitve zaradi
hrupa ureja zakon o varstuu javnega reda in miru, sploina prepoved velja med 22.00 in 06.0O
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urc, ter med pazniki in nedeljami, nekatere obdine izdajo tudi odlok, kjer Se dodatno dobAfio
omejitve.

Po razpravi je Zupan Branko Ledinek .ie podal naslednjo ugotovitev:
Obcinski svet ObCine RaEe - Fram se ie soznanil s Poroeilom o delu Skupne ob6inske
uprave Maribor za obEino RaCe - Fram za lelo 2021.

8. Obravnava in sprejem Odloka o rebalansu proraiuna ob6ine Rade - Fram za
leto 2022

Gradivo k todki je pripravila ob6inska uprava Obdine Ra6e - Fram, 6lani obdinskega sveta so
ga prejeli s sklicem seje, dopolnitev predloga rebalansa proraduna Ob6ine Ra6e - Fram so
dlani obdinskega sveta prejeli na seji. Obrazloiitev sta podala Dragica Dreven5ek in 2upan
Branko Ledinek.

Dragica Oreven$ek je pojasnila, da je do dopolnitve predloga rebalansa pri5lo zaradi prijave
na javni razpis za pridobitev sofinancerskih sredstev za izvedbo investicije v vodovodni sistem

- Pedovnik v Framu, sredstva v viSini 50.000 € so bila zagotovljena iz splo5ne proradunske
fezeNe.

2upan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazloZitev ter pozval k razpravi.
Romana Fi6er je predlagala, da se 50.000 EUR, ki so bili namenjeni izgradnjo pumptracka pri
igriScu v Morju, na pobudo TDK Jesenca - Po2eg, realizira s postavitvUo gugalnic za najmlajie
otroke pri domu krajanov JeSenca - PoZeg. Kot predsednica DU Fram je zaprosila za nabavo
gasilnih aparatov, ki bi jih namestili na keglji5du v Framu.
Zupan Branko Ledinek je odgovoil, da so omenjena sredstua v viSini 50.000 EUR
preruzporejena za postavitev igral na razlianih lokacijah (v Morju kjer je bil predviden
pumptrack, pi domu krajanov Raie, pi OS RaCe), molnost postavifue igrat za najmlaj*e pi
domu krajanov JeSenca - Poieg bomo preutili. DU Fram naj nabavo gasilnih aparatov
zagotovi s sredsfui, ki so jih prejeli iz obdinskega proraduna na podlagi Javnega razpisa 2022.

Alojzija Jarc je zanimalo, zakaj ne bo pri5lo do realizacije na6rtovanega pumptracka na igri56u
v Morju.
Zupan Branko Ledinek je povedat, da je vedji interes okotiskih krajanov po izgradnji dodatnih
igral za otroke namesto pumptracka.

Po ezu n Branko Ledinek dal na lasova nasledn

Glasovanje:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 12
A'. 12 PROTI: 0

Sklep 5t. 220 je spreiet.

9. Obravnava in sprejem Odloka o plakatiranju in reklamiranju na obmodju obdine
Raie - Fram

Gradivo k todkije pripravila ob6inska uprava Obdine Ra6e - Fram, dlani ob6inskega sveta so
ga prejeli s sklicem seje. ObrazloZitev je podala direktorica OU mag. Tanja Vndis Furman.

Zupan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazloilitev ler pozval k razpravi.
Razpravljal ni nihie, 2upan Branko Ledinek je dal na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP 5t 220:
Obiinski svet Obdine Rade - Fram sprejme Odlok o rcbalansu proraiuna obdine RaCe
- Fram za lelo 2022.
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SKLEP II 221:
Obdinski svet Ob6ine Ra6e - Fram sprujme Odlok o plakatiraniu in reklaminniu
obmoGiu ob6ine Rade - Fram.

Sklep 5t 221 jercjgt
'10. Obraynava in spreiem Sklepa o naGinu in pogoiih plakatiran a v Easu volilne in

referendumske kampanie na obmoGiu obcine RaCe - Fram

Gradivo k todki je pripravila obdinska uprava Obtine Ra6e - Fram, 6lani ob6inskega sveta so
ga prejeli s sklicem seje. Obrazlozitev je podala direktorica OU mag. Tanja Vindi5 Furman.

Zupan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazloiitev ter pozval k razpravi.
Duian Purger je povedal, da so oglasne table v Ob,6ini Ra6e - Fram male in posledidno ni
dovolj prostora za izobeSanje plakatov, saj oglasne table koristijo tudi uporabniki okoli5kih
ob6in.
Zupan Bnnko Ledinek je odgovoril, da imajo v Casu volitev pravico oglaSevanja vse pol iene
stranke stranke.

Zdravko Jel5ah je predlagal postavitev tako imenovanih montainih Jumbo plakatov v vseh
krajih Ob6ine Ra6e - Fram, za obdobje pred volitvami.
Direkoica OU Obiine Raie - Fram je odgovorila, da je na spletni strani Obiine Rade - Fram
objavljen zemljevid z nataninimi lokacijami oglasnih tabel. Glede na velikost qlasnih tabel v
Obcini RaCe - Fram je v Sklepu o naCinu in pogojih plakatinnja v 6asu volilne in
referendumske kampanje na obmodju obdine RaCe - Fram dolodena velikost plakata do 82.
Povedala je tudi, da lahko politidne stranke reklamirajo tudi na druge nadine (obcestne table).

Po zu n Branko Ledinek dal na asovan nasled IS

Glasovanje:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 12
ZA:12 PROTI: 0

Glasovanie:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 12
7A'. 12 PROTI: 0

Sklep it 222ie spteief".

11. Obravnava in sprcjem Odloka o obdinskem podrobnem prostorskem na6rtu za
stanovanjsko gradnio v Framu (SZ del obmodja EUP F-12), usklaien predtog

Gradivo k to6ki sta pripravila lBlS d.o.o. in obdinska uprava Ob6ine Ra6e - Fram, 6lani
obcinskega sveta so ga prejeli s sklicem seje. Obrazloiitev je podala Suzana Pungartnik.

Zupan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazlo2itev ter pozval k razpravi.
R ravl al ni nih6e z n Branko Ledinek

Glasovanje:
Stevilo prisotnih 6lanov pri glasovanju: 12
ZA:12 PROTI: 0
sklep at 223 je gpEieg

SKLEP tt 222:
Ob6inski svet Ob6ine Rate - Fram spr€ime Sklep o naCinu in pogolih plakatiranja v
Easu volilne in referendumske kam enao u obdine Rade - Fram.

na6rtu za stanovan a EUP F-1SZ del obmoiv Framunsko rad

e dal na lasovan e nasled i skle
SKLEP 31 223:
Obdinski svet Ob6ine RaEe - Fram Odlok o obdinskem podrobnem prostorskem
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12. Obravnava in sprcjem Pravilnika o uporabi vozila ta prevoz stareiSih v obdini
RaCe - Fram - prva obravnava

Gradivo k todki je pripravila ob6inska uprava Obeine Rade - Fram, 6lani obdinskega sveta so
ga prejeli s sklicem seje. Obrazlo2itev je podala Suzana Pungartnik.

Zupan Branko Ledinek se je zahvalil za obrazloiitev ter pozval k razpravi.
Romana Fi6er je izpostavila, da bi lahko bil problem s pridobivanjem prostovoljcev. Zanimalo
jo je na kaksen na6in se doloca upravieence. Pozanimala se je tudi ali je mornost izposoje
avtomobila za tiste obEane, ki imajo svojega prevoznika.
Zupan Branko Ledinek in Suzana Pungadnik sta raztolila, da bo za organkacijo samih
prevozov skbel koordinator storitve Prostofer, ki omenjen projeW uspeSno vodi 2e v 86
slovenskih obeinah.

Po raz ez Branko Ledinek dal na lasovan e nasled i skle

Glasovanje:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 1 'l

ZA:11 PROTI: 0

Sklep it 224 je 9p_1g_

13. Obravnava in spreiem Sklepa o imenovanju obtinske volilne komisije Obdine
RaCe - Fram

Gradivo k to6kije pripravila ob6inska uprava Obdine RaCe - Fram, 6lani ob6inskega sveta so
ga prejeli s sklicem seje. Obrazlo2itev je podal iupan Branko Ledinek.

Zupan Branko Ledinek je pozval k razpravi.
vl e dal na ovan enR al ni nih6e, n Branko Ledinek

Glasovanje:
Stevilo prisotnih dlanov pri glasovanju: 1 1

ZA:11 PROTI:0

Sklep 3t 225 je g6jet

14. Obravnava in sprejem Sklepa o podelitvi priznanj v lelu 2O22

Gradivo k to6ki sta pripravili Komisija za odlikovanja in obdinska priznanja in ob6inska uprava
Ob6ine RaEe - Fram, 6lani ob6inskega sveta so ga prejeli s sklicem seje. Obrazloiitev je podal
Zupan Branko Ledinek.

Zupan Branko Ledinek je pozval k razpravi

SKLEP 5t 224:
Obdinski svet Ob6ine Raie - Fram spreime v pwi obravnavi Pravilnik o uporabi vozita
ze 6ih v obdini RaEe - Fram

SKLEP 51 225:
Obiinski svet Obdine RaEe - Fram spreime Sklep o imenovaniu ob6inske volilne
kom

SKLEP 51 225:
ObCinski svet Obdine Rade - Fram sprejme Sklep o podelitvi obdinskih pdznanj v letu
2022.

Raz al ni nihde, Zu n Branko Ledinek dal na lasova e nasled i skle
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Sklep 5t 226 je spreiet.

15. Obravnava in sprcjem predloga za imenovanje predstavnika ustanoviteuic
v svet iavnega zavoda Javni lekamiSki zavod fariborske tekarne aribor

Gradivo k je pripravila Skupna obdinska uFava Maribor,6lani ob6inskega sveta gradivo prejeli
na seji. Obrazlo2itev je podal Zupan Branko Ledinek.

Zupan Branko Ledinek je pozval k razgtavi.
Raz ni nihde n Branko Ledinek dal na nasled

Glasovanje:
Stevilo prisotnih Clanov pri glasovanju: 1 1

ZA:. 1'l PROTI: 0

Glasovanje:
Stevilo prisotnih ilanov pri glasovanju: 1 1

ZA:'l'l PROTI: 0

16. Razno

Zupan Branko Ledinek je svetnice in svetnike povabil na prireditve ob 23. obdinskem prazniku,
ki bo potekal od 1 1 . do 21 . juniia, ter na osredju proslavo Obdine Ra6e - Fram, ki bo v torek,
21. 6. 2022 ob 20.00 uri na notranjem dvori5di gradu v Radah.

Seja se je zakljueila ob 20.15 uri.

Zapisala: Tamara REPNIK

SKLEP it 227:
Obiinski svet Ob6inc Rade - Fram potrdi Draga 2uro za pred3tavnika ustanoviteliic v
syet Javnega zavoda Javni lekarniski zayod ariboBke lekarne aribor za obdobie 5
let
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Branko LEDINEK


